
 Protokół  XXIX Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 1 lutego 2018 roku 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Sprawozdanie z prac Rady Powiatu i Komisji Stałych w 2017 roku. 

   7. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2017 rok. 

   8. Przyjęcie sprawozdania z działalności w roku 2017 : 

       - Komisji Rewizyjnej, 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

            a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2018, 

            b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok, 

 c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 r.ż. pozostających bez  

               pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (IV)” współfinansowanego z  

               Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

               Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy,  

               Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy, 

 d) udziału w naborach wniosków o dofinansowanie dotyczących projektów  

                współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny  

                Wiedza Edukacja Rozwój , w tym z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych 

                na lata 2017-2020 oraz Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego  

                na lata 2014-2020, 

  e) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

  10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  11. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 2 nieobecnych.( Lista 

obecności w załączeniu – Zał. Nr 1 ). 
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Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu -  Zał. Nr 2  

Zmianie w porządku obrad polegających na wprowadzenie w ppunkcie  9 „f” projektu uchwały: 

9„f”  - wyrażenie zgody na obciążenie nieruchomości hipoteką 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 15 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym projekt uchwał o którą zmieniony został porządek obrad. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej ósmej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-15 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informację wręczono radnym. 

Wręczono również radnym informację o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat. ( Zał. Nr 4 ). 

 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza o głos poprosił radny Jacek Rożek, który zapytał: „Czy Pani Dyrektor 

SOSW w Grębowie zrezygnowała  ze stanowiska, czy były jakieś inne przyczyny?”. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek, który wyjaśnił, że decyzją Zarządy - 3 głosy „ZA”,  

1 „PRZECIW” Dyrektor została odwołana. 

Powodów było wiele m.inn. zła współpraca, problemy kadrowe. 

Radny Rożek zadał kolejne pytanie: „Czy było naruszenie dyscypliny budżetowej, czy Pani Dyrektor 

nie będzie się odwoływała, czy będzie konieczność wypłat odszkodowania?”. 

Kontynuując odpowiedź Starosta stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie wie jak postąpi Pani Dyrektor. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 
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Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Radna Krystyna Rusin złożyła interpelację pisemną w sprawie budowy ciągu pieszego i odwodnienia 

przy drodze powiatowej Nr 1122 relacji Dymitrów Duży – Dymitrów Mały. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał: „Czy na dzień dzisiejszy są złożone jakieś oferty i kandydatury na 

Dyrektora SOSW w Grębowie?”. 

Starosta Paweł Bartoszek odpowiedział, że nie ma żadnych i nikt na razie nie złożył. 

 

Ad 6). 

Sprawozdanie z prac Rady Powiatu i Komisji Stałych w 2017 roku przedstawił Przewodniczący Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego – Zał. Nr  5. 

Sprawozdanie przyjęto zostało bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Ad 7). 

Z materiałami na sesję oraz pocztą mailowa została wysłane powyższe sprawozdanie – Zał. Nr 6. 

Również i to sprawozdanie przyjęto zostało bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Ad 8). 

Sprawozdanie z planu kontroli Komisji Rewizyjnej w 2017 roku przedstawił jej przewodniczący Pan 

Adam Łabuda – Zał. Nr 7. 

Po wystąpieniu Pana Adma Łabudy głos zabrał radny Tadeusz Rękas, który podzielił się uwagą po 

ostatniej kontroli w DPS w Nowej Dębie podczas której rozmawiano o ewentualnym zaadaptowaniu 

pomieszczeń szkół które są zamykane i przeniesienia w/w placówki do takiego budynku z niemal 

centrum miasta. Uważał że pomysł jest warty rozważenia. 

 

Ad 9). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2018, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Przystąpiono do głosowania projektu „a” 

 „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok, 
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Omówienia tego projektu uchwały dokonali kolejno Przewodniczący Komisji Stałych w w/w 

kolejności: 

- Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący KP,RG i F, 

- Pan Tadeusz Rękas – Przewodniczący KR,L i OŚ, 

- Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca KO,K i Z, 

- Pan Marek Zięba – Przewodniczący K ds. R i PS, 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

„ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 r.ż. pozostających bez  

               pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (IV)” współfinansowanego z  

               Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

               Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy,  

               Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawił Pan Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. Rodzin i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

d) udziału w naborach wniosków o dofinansowanie dotyczących projektów  

                współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny  

                Wiedza Edukacja Rozwój , w tym z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych 

                na lata 2017-2020 oraz Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego  

                na lata 2014-2020, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawił również Pan Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. Rodzin i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał czy środki finansowe potrzebne na funkcjonowanie Powiatowego 

Urzędu Pracy w Tarnobrzegu w pełni zaspakajają potrzeby tej jednostki. 
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Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu uznając, że ta kwota jest zadawalająca i wystarczająca. 

Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

„ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f)  - wyrażenie zgody na obciążenie nieruchomości hipoteką.  

Omówienia powyższego projektu dokonał Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

 „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 10).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach o głos poprosił radny Jacek Rożek zwrócił się z prośbą  

o wyjaśnienie do informacji o działalności Zarządu dot. jednorazowych dodatków uzupełniających dla 

nauczycieli. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu. 

 

Ad 11).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXIX Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

       Protokółowała: 

                                                                       

Agnieszka Kseń - Samołyk 


